



LAPORAN LIPUTAN MEDIA

RABU / 14 OKTOBER 2020

- 1. MADACORP JAMIN BEKALAN BENIH PADI BERKUALITI**
 - **UTUSAN MALAYSIA**

DISEDIAKAN OLEH :
CAWANGAN KOMUNIKASI KORPORAT
(MADA)

KERATAN AKHBAR : UTUSAN MALAYSIA

TARIKH : 14 OKTOBER 2020

PERKARA : PERTANIAN

MADACorp jamin bekal benih padi berkualiti

ALOR SETAR: Perniagaan Peladang MADA Sdn. Bhd. (MADACorp) memberi jaminan benih padi yang dibekalkan kepada pesawah di negeri ini dan Perlis tulen serta berkualiti bagi menjamin hasil tinggi.

Ketua Pegawai Eksekutif MADACorp, Mohamad Anuar Pir Mohamad berkata, benih padi yang dibekalkan mengikut Piawaian Akreditasi Standard (SAP) ditetapkan oleh Kementerian Pertanian dan Industri Makanan.

Pada masa ini, kata beliau, pihaknya membekalkan lapan varieti benih padi sah yang dikeluarkan MADACorp iaitu MARDI Siraj 297, MR 220 CL 2, MR 219, UKMRC 2, UKMRC 8, Sebernas 808, Sempadan 307 dan MRQ 76 (padi wangi).

"Sebanyak 4,000 tan metrik benih padi daripada lapan vari-

eti dibekalkan kepada pesawah di kawasan Lembaga Kemajuan Pertanian Muda (MADA) bagi musim 2/2020 melibatkan kawasan seluas 28,000 hektar.

"Jumlah keseluruhan kawasan tanaman padi MADA dianggarkan kira-kira 116,000 hektar," katanya di sini semalam.

Selain MADACorp, dua lagi syarikat pengeluar benih padi di kawasan MADA ialah Pertama Padi Sdn. Bhd. dan KB Seri Merbok Sdn. Bhd.

Mingguan Malaysia pada 11 Oktober lalu melaporkan ekoran benih padi tidak berkualiti dibekalkan syarikat-syarikat pembekal menyebabkan hasil beras negara merosot kira-kira 300,000 tan metrik setahun dengan kerugian pesawah pula dianggarkan mencecah sehingga RM300 juta.

Selain itu, Mohamad Anuar



berkata, kebanyakan pesawah di kawasan MADA lebih berminat membeli benih padi varieti MR 297 yang lebih tahan daripada serangan penyakit dan mengeluarkan hasil tinggi.

Katanya, keadaan tersebut menyebabkan benih padi varieti itu cepat habis bekalan berbanding varieti lain.



Sebanyak 4,000 tan metrik benih padi daripada lapan varieti dibekalkan kepada pesawah di kawasan Lembaga Kemajuan Pertanian Muda (MADA) bagi musim 2/2020 melibatkan kawasan seluas 28,000 hektar."

MOHAMAD ANUAR PIR MOHAMAD